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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
KLASA: 026-02/21-01/11 
URBROJ: 2170/01-09-10-21-10 
Rijeka,  29. rujna 2021. 
 
 

     ZAPISNIK 

      sa 19. sjednice VMO Kantrida 

 
19. sjednica  VMO Kantrida održana je 29. rujna 2021. godine u 17,00sati u prostoru 
mjesne samouprave, Lovranska 10, dom kulture „Mirko Ćurbeg“. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Višnja Jelenčić, predsjednica 

 Krunoslav Pribanić, zamjenik predsjednice 

 Ljubo Martinović, član 

 Milan Popadić, član 
 

Odsutni: 

 Bojan Hodap, član 
 

Ostali nazočni: 

 Dario Gerbin, stanovnik Opatijske ulice 

 Nena Gerbin, stanovnica Opatijske ulice 

 Ivan Gerbin, stanovnik Opatijske ulice 

 Branka Komadina, tajnica MO Kantrida 
 
Usvojen zapisnik sa 18. sjednice VMO Kantrida, od 14.srpnja 2021. godine. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 
 

       DNEVNI RED  
 

1. Prometna problematika u Ulici Opatijska 
2. Raspodjela ostatka sredstava iz Prioriteta iz 2021.g. iz nadležnosti TR Rijeka 

promet d.o.o. 
3. Izmjene Programa rad za 2022. godinu 
4. Zahtjev za korištenje prostora mjesne samouprave u Lovranskoj 10 
5. Razno 
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AD 1 

 
Prometnu problematiku u Ulici Opatijska, sa naglaskom na nedovoljnom broju parkirnih 
mjesta u cijeloj dužini prezentirao je Dario Gerbin. Problem višegodišnjeg ne rješavanja 
velikog broja zahtjeva stanovnika, nažalost uvećao je broj pritužbi i zahtjeva za cjelovitim 
rješenjem prometovanja tim dijelom Kantride. 
Krunoslav Pribanić, naglasio je staru problematiku, veliki broj pritužbi stanovnika Opatijske 
ulice koji je rezultirao nedavnom postavom stupića za sigurnije prometovanje. 
Višnja Jelenčić, prezentirala je rad odbora za promet pri vijeću Grada Rijeke, koji se također 
bavio ovim pitanjima dugi niz godina. 
 

AD 2 

 
Vijećnici su donijeli odluku da se preostali iznos od  79.220,88 kuna raspodijelili na prijedlog 
komunalnih Prioriteta prema redoslijedu i to: 
 

3. 

Sanacija kolnika i nogostupa od kućnog broja 30 u Ulici Vere 
Bratonja do kućnog broja 24 u Bujskoj ulici 

 RP. 
    

 

AD 3 

 
Vijećnici su donijeli odluku da ostaju kod predloženog Programa rada za 2022. godinu, i 
pripadajućim financijskim sredstvima za realizaciju istih. 
 

AD 4 

 
Vijećnici su dali pozitivno mišljenje na zahtjeve za korištenjem prostora mjesne samouprave 
u Lovranskoj 10 i to: Medicinskom fakultetu u Rijeci, za program vježbanja „Vježbanjem i 
pravilnom prehranom protiv dijabetesa i bolesti koštanog deficita“, i udruzi „Zlatni Lotos“, za 
vježbanje yoge. 
 

AD 5 

 
Pod točkom razno vijećnici su: 

 usvojili Rebalans financijskog plana programa rada za 2021. godinu 

 dali podršku MO Zamet, na zahtjev prema komunalnom društvu Čistoća, za  još 
jedno sagledavanje učinkovitosti odvoza glomaznog otpada po sadašnjem novom 
sistemu u odnosu na sistem koji je postojao do 31.12.2020. godine 

 donijeli odluku da se slažu sa prijedlogom Rijeka prometa d.d., od 8.srpnja 
2021.godine, i izradom elaborata: 
„Povećanje sigurnosti prometa oko Osnovne škole Kantrida“. 

 Vijećnici su dobili poziv za 10.listopad 2021.g. od PD „Kamenjak“ za  izvještaj-
realizaciju proračunom predviđene aktivnosti iz Programa lokalnog partnerstva. 
 

 
Sjednica završila u 19,00 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar-tajnica MO Kantrida                                Predsjednica VMO Kantrida 
 
       Branka Komadina                                                     Višnja Jelenčić 


